

MODULE CAPPUCCINO

CAPPUCCINO MODULE

Le module cappuccino vous offre la possibilité de réaliser douze boissons différentes telles que cappuccino, caffè latte, macchiato... Associé aux modèles TANGO® DUO et SOLO, il est la réponse idéale à la forte demande de boissons café à base de lait.

The cappuccino module may be used for making up to 12 different types of espresso-based beverages such as cappuccino, caffè latte, macchiato... Combined with the TANGO® DUO and SOLO models, it is the ideal answer to a high demand for milk based espresso drinks.



Caffè latte



Cappuccino



Macchiato

D'une capacité de 7,5 litres, le module cappuccino permet de conserver le lait entre 2 et 5°C. Il dispose également d'un chauffe-tasse indépendant et très fonctionnel, pouvant contenir jusqu'à 27 grandes tasses ou 50 tasses de type espresso.

With a capacity of 7.5 litres (2 US gallons), the cappuccino module keeps milk safely at 2 and 5°C (35 to 40°F). It also provides a fully functional and independent cup-warmer which can hold up to 27 mugs or 50 espresso cups.



TANGO®

UNIC